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Aanwezigen:
- StuW-bestuur: Notick De Vlamynck (Voorzitter), Zoé Cruyt (Vicevoorzitter), Arthur

Deruytter (Penningmeester), Jan-Pieter Baert (Digitalisering), Jules Vandenbrouck
(Onderwijs)

- Stemgerechtigde leden: Caitlin Ellaby (Biologie), Roxane Pieters (BCBT), Faten Bilal
(Chemie), Ninh Trac (BCBT)

- Niet-stemgerechtigde leden:  Nele Van Hoyweghen  (GSR)
Verontschuldigen:

- Lisa Ronsyn (BCBT), Tibo Caterin (Chemie)

Notulist: Zoé Cruyt

0 Goedkeuring agenda en vorig verslag
De eerste algemene vergadering van het academiejaar van StuW op 22/09 wordt bijgewoond door
vier eerstejaarsstudenten. Dit allemaal voor de officiële opening van het academiejaar op 23/09. We
beginnen dus met een voorstellingsronde.

De agenda en het verslag van vorige vergadering zijn hier te vinden.
Stemming: unaniem voor goedkeuring verslag en rest van de agenda.

1 Doorstroom
De doorstroom is hier te vinden. Norick verloopt het document. Enkel Arthur vult informatica aan,
verder zijn er geen aanpassingen.

Oc Informatica:

Er zijn geen lesopnames voor eerste en tweede bachelor, de proffen van andere jaren kiezen zelf. Als
DOWA ppt of cursus niet genoeg noemt is een lesopname verplicht.

2 Coöptaties Faculteitsraad
2 kandidaten, Wannes Soenen en Jules Vandenbrouck, hebben zich voor de vergadering kandidaat
gesteld. Tijdens de vergadering is Faten Bilal spontaan opgekomen. Na het horen van een nieuwe
kandidaat trekt Jules zijn kandidatuur in. Wannes kon niet aanwezig zijn dus besloot de AV enkel aan
Faten vragen te stellen.
Na de spontane opkomst van Faten verlaat ze de vergadering. De AV stelt vragen voor Faten op.

https://drive.google.com/drive/u/3/folders/1ia-HUQUiWdH3_dPmCsVbj5yoRzTPBVNP
https://docs.google.com/document/d/1YdmCe2ra8pPx3QaJFr3twQVLDoKu64w6/edit?usp=sharing&ouid=106511425741751182676&rtpof=true&sd=true


-Heb je vorige ervaring met het stuverschap en zo ja welke?

“Ja, in het vijfde en zesde middelbaar was ik voorzitter van de leerlingenraad. Daar hebben we
gewerkt aan projectjes zoals een kast met producten voor vrouwenhygiëne. Ook hebben we reclame
gemaakt en activiteiten georganiseerd.”

-Denk je het stuverschap te kunnen combineren met je beginnende studies?

“Ja, nu heb ik minder hobbies dan vorig jaar, en jullie kunnen het -kijkend naar het StuW bestuur-”

-Wat is je lievelings dansgenre?

“Euhm als ik er een zou moeten noemen is het flamenco”

Faten verlaat weer de vergadering, de AV heeft geen verdere vragen en gaat over tot stemming.

3 leden van de AV en 3 leden van StuW stemmen, dit volgens artikel 13 in de statuten van StuW.

De uitslagen zijn als volgt:

-Wannes: 83,3% voor, 16,7% onthouding
-Faten: 83,3% voor, 16,7% onthouding

De uitslagen werden gecontroleerd door Nele, een onpartijdig lid van de GSR. Nele stelt de stemming
geldig.

De AV geeft mee aan Faten dat de studenten in de Faculteitsraad haar zullen helpen met afkortingen
en de weg te vinden en wenst haar succes.

Nele verlaat na dit punt de vergadering.

3 Terugkoppeling overleg FDO
Voorbereidende documenten kun je hier vinden. Norick overloopt het document.

Jules vraagt meer uitleg over het Apollo 8 project waarop Norick uitlegt dat FDO een brede vorming
wilt aanbieden aan de studenten, dit naast een diepe vorming. Ze gaan zich focusen op debatteren,
argumenteren en binnenkort durf falen als project.

4 Terugkoppeling overleg decaan, onderwijsdirecteur en bib
Voorbereidende documenten kun je hier vinden. Norick overloopt het document, er is geen verdere
aanvulling.

5 Terugkoppeling overleg BioRender
Voorbereidende documenten kun je hier vinden. Zoé overloopt het document met nog een extra
uitleg over wat BioRender is. Ook hierbij is geen verdere aanvulling.

https://docs.google.com/document/d/1vmI2s9IFlNw_09MOrPPNhXOEnOkfSIRK/edit?usp=sharing&ouid=106511425741751182676&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1Gr4GXKnooIq5jAvmn-wOdJ9sDPqEiWQZ/edit?usp=sharing&ouid=106511425741751182676&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1uxSTW4Dx5XM7109I1SStSo10f-m6EvhiLQMrxyAb03Q/edit?usp=sharing


6 Blended learning
Dit wordt verdaagd naar een volgende vergadering door tekort aan stuvers met kennis en ervaring
over blended learning.

7 Varia
Norick deelt de AV data, 4 per semester, deze vind je hier terug.

Jules vraagt wie te contacteren in verband met internationalisering omdat hij Robin niet kan bereiken.

Arthur vraagt of er nog projecten zijn die financiering nodig hebben binnen StuW, waarop Jules laat
weten dat hij boekjes wilt voor eerstejaars. Arthur wilt een beamer.

Ning vraagt wanneer het bestuursplan gemaakt wordt waarop Norick antwoordt dat StuW geen zwart
op wit bestuursplan heeft maar dat als ze een idee heeft dit altijd mag laten weten.

Faten vraagt algemene info over het diversiteitsteam en andere groepen waarop Norick en Arthur
uitleggen dat het over alle soorten diversiteit kan gaan; genderdiversiteit, biodiversiteit, … en dat als
een student een idee of een wens heeft dit moet besproken worden.

Caitlin vraagt of ze mails zou krijgen van commissies. StuW plaatst aankondigingen wanneer een
commissie nog stuvers zoekt.

Zoé vraagt of de computercommissie nog studenten nodig heeft en zo ja hoe dit zal worden opgevuld.
Arthur laat weten dat hij zelf in de commissie zit en Jan-Pieter ook nadat Arthur hem heeft verplicht.

Jules vraagt zich nog af of de commissie besprekingen publiek gemaakt kunnen worden waarop
Arthur liet weten dat door anonimiteit dit niet mogelijk is. Het idee viel om de commissie verslagen
ook anoniem te maken zodat deze gepubliceerd kunnen worden.

Norick sluit bij deze de vergadering af.

https://docs.google.com/document/d/1ODg5lpKt_NUypVwWzxPqJYsL26nfEEHP/edit?usp=sharing&ouid=106511425741751182676&rtpof=true&sd=true

